
Zápis z řádné valné hromady sdružení  
Lužná – místo pro život, o.s. 

konané dne 23. února 2009 v obci Lužná 
 
Účast: Martina Břeňová, Miroslav Břeň, Jiří Česal, Jiří Dlouhý, Miloslav Haifler, Ivana 

Hornová,  Jaroslava Kalinová, Vladimír Kašpar, Václav Kejla, Helena Krylová, Ivana 
Obrazová, Ladislava Parkmanová, Petra Roučová, Jindřich Vydra; 

Omluveni: Milada Břeňová, Hana Hrubešová; 
Ostatní nepřítomní: Jaroslava Adamírová, Pavla Benešová, Petr Beneš, Vladimír Král 
 
Témata k jednání: 

1. výběr členského příspěvku (50,- Kč); 
2. shrnutí aktivit sdružení za rok 2008; 
3. diskuse; 
4. volby (1. předseda valné hromady, 2. předseda sdružení, 3. dva noví členové 

představenstva, 4. pokladník); 
5. výhled činnosti sdružení v roce 2009; 
6. informace o přípravě přihlášky do projektu MMR (podpora obnovy venkova);  
7. informace pana Haiflera o jednání s panem starostou; 

 

Výsledky voleb: 

Voleb se zúčastnilo čtrnáct členů sdružení z celkového počtu dvaceti členů.  

Předsedou valné hromady byl jednohlasně zvolen: 

pan Vladimír Kašpar; 

Předsedou sdružení byl zvolen: 

pan Jiří Česal počtem 13 hlasů, jeden se zdržel hlasování; 

Novými členy představenstva byli zvoleni:  

pan Miloslav Haifler s funkcí místopředsedy sdružení počtem 13 hlasů, jeden 
se zdržel hlasování; 

paní Ladislava Parkmanová počtem 8 hlasů, šest se zdrželo hlasování; 

Hospodářem sdružení byla zvolena: 

paní Jaroslava Kalinová počtem 13 hlasů, jeden se zdržel hlasování; 

 

Další závěry jednání: 

- Další vlna měření studní proběhne v měsíci březnu. Současně budou 
zainteresovaným sousedům rozdávány lístky s dosavadními výsledky měření jejich 
studní; 

- Bylo dohodnuto v letošním roce uspořádat cyklus přednášek „Po stopách našich 
sousedů cestovatelů“. První přednášky se uskuteční v úterý 17. března a 24. března 
od 18:00 hod. v budově bývalé školky. Přednášejícím bude pan Vladimír Kašpar a 
bude přednášet o Venezuele. Další připravovaná témata: Vladimír Kašpar – 



Mexiko; ing. Pecha – naše krajina (domluví pan Kašpar); za dalšího možného 
přednášejícího byl navržen také pan Konopásek s blíže neurčeným tématem. 

- Paní Roučová byla ustanovena koordinátorkou pro výstavbu dětského hřiště 
v Lužné na náměstí. 

- Paní Roučová a slečna Obrazová přislíbily, že se budou spolupodílet na přípravách 
projektových přihlášek. Za kvalitu grantových přihlášek ručí slečna Břeňová a pan 
Česal, kteří při jejich přípravě budou v roli supervizorů; 

- Pan Kejla vznesl námět, aby se sdružení zasadilo o zbudování kruhového objezdu 
na křižovatce Lužná – Lišany, a to z důvodu její nebezpečnosti. Sdružení se touto 
otázkou bude zabývat.  

- Pan Kejla vznesl dotaz, jak se bude sekat tráva na osázeném pozemku bývalé 
skládky. Tento problém bude diskutován na příští schůzce sdružení, která 
proběhne v březnu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Zápis zpracoval dne 24.2. 2009 Jiří Česal. 
 


